
 

 

 

 

Referat bestyrelsesmøde, 

Mandag den 7. oktober 2024 kl. 18.30 

SIF, Restauranten & mødelokale 

 

Tilstede: Morten Samsøe Jacobsen (MSJ), Christian Toft (CT), Linda Gry (LG), Thomas Troels-Smith 
(TTS), Ulrik Hesse (UH), Søren Brøchner Mortensen (SBM), Rasmus Knude (RK), Lisbet Elkjær 
(LE), Hanne Leth (HL) 

Afbud:  Jesper Sørensen (JS) 

Inviteret: - 

Referent:  Christian Toft (CT) 

 

 

Dagsorden 

1. Formanden orienterer 
Emner til orientering. Punkter bliver berørt nedenfor.  
 

2. Evaluering og afrapportering af møde med KUF 
MSJ, TTS, LG, UH deltog, KUF ønskede input til: 
Begynder idræt, idræt for unge og idræt for ældre.  
SIG skal ikke stille driftsmæssige spørgsmål i KUF, de skal fremover løftes i FOU eller direkte med 
forvaltningen.  
SIG ønskede Én person på kommunen, som foreningerne kunne gå til. Svar - det er fritid, evt. hos  
Lena Kjelfred. 
SIG har 3 skoler/haller som vi mener at der er et stort potentiale i, ved at kunne komme ind fra kl. 
16.00. Det drejer sig om Ordruphallen, Gersonhallen og Bakkegårdsskolen. Skoleudvalget skulle nu 
behandle forespørgslen. 
SIG afventer opfølgning og referat fra mødet. 
Fremover vil SIG blive indkaldt sammen med FOU til KUF møderne.   
 
 

3. Indstilling af ny formand for FAU 

Bo Bay, den nuværende formand for Facilitetsudvalget (FAU) har meddelt at han, når hans 
nuværende formandsperiode udløber den 31/12-2024, ikke ønsker at fortsætte og at SIG derfor 
skal finde en ny person at indstille til KUF som ny formand for FAU. 

SIG peger enstemmigt på Ulrik Hesse som ny formand for FAU.  



 

 

 

4. Biografture 

Thomas og Ulrik præsenterer koncept og datoer: koncept skal være frivillig aften, egnede film og 
tilbud bliver fremsendt, pr. mail. til alle medlemsforeninger inden næste SIG møde. Place to book 
vil blive brugt.  

5. Nyt fra udvalgene – KORT 
-FOU – spørgeskemaer fremsendt til foreninger – nemmere at være frivillig, styrke fællesskaber 
med plads til alle og øge anerkendelse af de frivillige.  
-Klubrumspuljen – ny bemanding. Referat bliver fremsendt når det foreligger.  
-Intergrationsråd, næste møde til december julestue. Stor indsats i frivillighuset, som yder en 
formidabel indsats for alle som skal integreres.  
-Grønt råd – sanseparken er indviet 
-Talentrådet – behandler løbende ansøgninger når de bliver fremsendt.  
-Talent og eliterådsmøde afholdes på torsdag – Rasmus Knude deltager.  
 

6. Bordet rundt – KORT 
7. Eventuelt 

MSJ – fungerer ansøgningsproceduren for de forskellige puljer, SIG skal genbesøge kravet om at der 
kun kan søges 1 gang årligt til puljerne.  
OCC rytter PL – OL guld, VM guld og VM sølv blev fejret. 
Principskitse og ansøgningsformular for uddeling af midler fra SIG-FONDEN 2024/2025 – alle 
skal sende rettelser til Thomas indenfor 14 dage.  
SBM – gentofte mødes, opfordring til SIG om at stille op næste år, med emne som har 
idrætspolitisk karakter. 
Årshjul for næste år – lægges i kalenderen, hjemmesiden skal opdateres med referater, som er 
godkendt 7 dage efter fremsendelse, såfremt der ikke er kommentarer.  
 

8. Næste møde 
 Tirsdag den 10. december kl. 18.00 i SIF. Lisbet reserverer lokale (bør det eventuelt ændres 

nu hvor vi har afholdt dagens møde I SIF?) 
 SIG prisen 
 SIG årsberetning er på dagsordenen.  


